Documents we need to the registration of products
1. International or foreign standard or technical specifications;
2.Specification (Final product based on chemical analysis) that conforms to the food standards for humans
2. Technological instructions; (production process)
3. Recipes or composition information. (based on specification document)
4.Certificate of compliance with food safety management (GMP, or ISO 22000, or HACCP) HACCP (Hazard analysis certificate with seal, etc.)
5. Notification that the product meets the requirements of the documents in accordance with which it is manufactured. Based on HАССР(letters are also suitable)
6.Certificate of Analysis (taken from the data in the specification)
7.Free trade certificate (free trade agreement will do)
8. Instructions for use. (instructions on how to use the final product for what and when)
9. Label Layout and Label Layout Text.(We have them)
10. Declaration of the absence of narcotic, psychotropic substances, GMOs, nanomaterials, hormones, pesticides. (Letters are also suitable but must be based on chemical analysis)
11. Power of attorney from the manufacturer. (from the manufacturer to us IE Multistrada)

Please provide all documents with stamps and signatures


Документы, необходимые для регистрации продукции
1. Международный или зарубежный стандарт или технические условия;
2. Спецификация (конечный продукт на основе химического анализа), соответствующая пищевым стандартам для человека.
2. Технологические инструкции; (производственный процесс)
3. Рецепты или информация о составе. (на основе спецификации)
4.Сертификат соответствия требованиям управления безопасностью пищевых продуктов (GMP, ISO 22000 или HACCP) HACCP (Сертификат анализа опасности с печатью и о том что соответствует нормам потребления человека)
5. Уведомление о том, что продукция соответствует требованиям документов, в соответствии с которыми она изготовлена. На основе HACCP(подойдут и письма с печатью)
6. Сертификат анализа (взять из данных на основе спецификации)
7. Сертификат свободной торговли (подойдет соглашение о свободной торговле)
8. Инструкция по применению. (инструкции о том, как использовать конечный продукт, для чего и когда)
9. Макет этикетки и Текст макета этикетки. 
10. Декларация об отсутствии наркотических, психотропных веществ, ГМО, наноматериалов, гормонов, пестицидов. (Письма также подходят, но должны быть основаны на химическом анализе)
11. Доверенность от производителя. (от производителя к нам ИП Multistrada)

Просим предоставить все документы с подписью и печатью
